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اسـتقلالی ها درحالـی بـه هفتـه بیست وسـوم رقابت هـای لیگ 

برتـر رسـیده اند کـه حاشـیه های مربـوط بـه کرونـا دسـت از سـر 

ایـن تیـم برنداشـته و آخریـن اخبـاری کـه دیـروز بـا محوریـت 

آبی پوشـان منتشـر شـد، حاکی از مثبت شـدن تسـت کرونای 

چنـد نفـر از اعضـای ایـن تیـم بـود تـا وضعیت بـرای ایـن تیم در 

آسـتانه دیـدار بـا پـارس جنوبی جم وخیم شـود. به همین دلیل 

برگـزاری تمریـن دیـروز ایـن تیم تعطیل شـد. در ابتدا اعلام شـد 

کـه حـدود 8 نفـر از اعضـای ایـن تیم مشـکوک به ویـروس کرونا 

هسـتند، ولـی بعـدا ایـن تعـداد کاهش پیـدا کرد.

 بیش از یک تیم از استقلال کرونایی شدند

دیـروز ابتـدا عنوان شـد که پاسـخ آزمایـش 4 بازیکن تیم فوتبال 

اسـتقلال مثبـت اعـلام شـده و ایـن نفـرات وریا غفوری، فرشـید 

باقـری، داریـوش شـجاعیان و مسـعود ریگـی بودنـد. در ادامـه 

پزشـکان اسـتقلال اعـلام کردنـد ۶ بازیکـن ایـن تیـم کرونایـی 

شـده اند و سـاعاتی بعـد اعـلام شـد 5 بازیکـن دیگـر ازجملـه 

میلیـچ، دانشـگر، اسـماعیلی، پورحمیـدی و قائـدی هـم بـه 

ایـن فهرسـت اضافـه شـده اند و تعـداد مبتلایـان بـه 11 بازیکن 

رسـید و در خبرهـای تکمیلـی تعـداد نهایی بازیکنـان مبتلا 13 

نفـر اعلام شـد.

 مخالفت بی نتیجه سازمان لیگ با لغو مسابقه 

بعـد از مثبـت اعـلام شدن تسـت کرونای چنـد بازیکـن و کادر 

فنی تیم اسـتقلال جلسـه فوری در باشـگاه اسـتقلال تشـکیل 

شـد. فرهـاد مجیـدی در ایـن جلسـه بـه همـراه مدیرعامـل و 

سـعید رمضانی و اعضای کادر پزشـکی این تیم تشـکیل جلسـه 

دادنـد. قـرار بـود در ایـن نشسـت دربـاره سـفر اسـتقلال بـه جم 

تصمیم گیری شـود و حتی شـائبه انصراف اسـتقلالی ها از سفر 

بـه جـم نیـز منتشـر شـد، امـا در شـرایطی که باشـگاه اسـتقلال 

درخواست کرده بود دیدار این تیم مقابل پارس جنوبی به دلیل 

ابتلای بازیکنان این تیم به ویروس کرونا لغو شـود، اما سـازمان 

لیـگ بـا ایـن درخواسـت مخالفت کـرد. با این حال بعـد از اینکه 

تعـداد مبتلایـان اسـتقلال افزایـش یافـت، خبـر موافقـت با لغو 

مسـابقات اسـتقلال تـا اطـلاع ثانوی هم اعلام شـد.

 اظهارنظر عجیب غلامپور

بهـزاد غلامپـور درخصـوص ابتلای چند بازیکـن و کادر فنی این 

تیم به کرونا اظهار داشـت: »من که خدا را شـکر صحیح و سـالم 

هسـتم، ولی نمی دانم چه کسـانی کرونا گرفته اند. واقعا از هیچ 

چیـزی خبـر نـدارم و الان از شـما می شـنوم چه اتفاقـی رخ داده 

اسـت. نمی دانـم چه کسـی گرفتـه، ولی فکر می کنـم بچه های 

تیـم ما در سـفر به اهـواز کرونا گرفتند.«

این درحالی است که استقلالی ها پیش از بازی با پارس جنوبی 

جم و قبل از تسـت آخر خود که مشـخص کرد ۶ بازیکن این تیم 

کرونایـی هسـتند، بعـد از بـازی بـا فـولاد در دو مرحلـه دیگـر نیـز 

تسـت کرونـا داده بودنـد کـه مرحلـه دوم آن قبـل از بازی با سـایپا 

بـود و طبـق اعـلام نـوروزی، پزشـک باشـگاه اسـتقلال در مرحله 

فـوق تمامـی تسـت ها منفـی بـوده و این یعنی اظهـارات غلامپور 

درخصوص اینکه بازیکنان استقلال و کادر فنی این تیم در سفر 

بـه اهـواز کرونـا گرفته انـد نمی تواند درسـت باشـد، امـا اینکه چه 

اتفاقی افتاده که از بازی با سایپا به این سو تست چند نفر مثبت 

اعـلام شـده، شـاید بتوانـد بـه همان دیـدار با تیم نارنجی پوشـان 

ربـط داشـته باشـد و چه بسـا در ایـن دیـدار یا حتی بعـد از آن این 

عده از بازیکنان اسـتقلال به کرونا مبتلا شـده باشـند.

 لیگ دوباره روی هوا

اسـتقلالی ها دیروز به فرودگاه مهرآباد رفتند تا عازم جم شـوند، 

اما درنهایت این سـفر انجام نشـد. طبیعی هم بود که آبی ها که 

چنـد بازیکـن را هـم به علـت مصدومیـت در اختیار نداشـتند، با 

ابتـلای 11 بازیکـن بـه این سـفر نروند و مطابـق قانون هم توقع 

داشـتند بازی شـان لغـو شـود... فولادی هـا هـم همیـن تعـداد 

کرونایـی دارنـد و طبعـا بـازی آنهـا هـم لغـو می شـود، هرچنـد تا 

لحظـه تنظیـم این گزارش مدیران سـازمان لیگ تاکید داشـتند 

کـه نامـه رسـمی درباره تعـداد کرونایی های فولاد به دست شـان 

نرسـیده و بـازی برگـزار می شـود. ایـن البته پایان ماجرا نیسـت. 

مدت ها بحث لغو کامل لیگ مطرح بود و درنهایت با پافشـاری 

برگزارکنندگان مسـابقات ازسـر گرفته شـد، اما دوباره بحث لغو 

مسـابقات به طور جدی مطرح شـده و باید دید این بار مسـئولان 

مربوطـه چه تصمیمـی خواهند گرفت.

 سعادتمند: برای صبح بلیت گرفتیم 

احمـد سـعادتمند مدیرعامـل باشـگاه اسـتقلال در گفت وگـو با 

رسـانه رسـمی با شگاه استقلال، درباره شرایط مجموعه این تیم 

بـه دلیـل شـیوع کرونـا و ترک فرودگاه توسـط آبی هـای پایتخت 

گفت: »از سـوی باشـگاه اسـتقلال همه گونه تمهیداتی صورت 

گرفـت؛ از جملـه پـرواز اختصاصـی بـه صورت رفت و برگشـت. با 

توجـه بـه تسـت اخیـر کرونا از تیم مان، مشـخص شـد کـه تعداد 

زیـادی از اعضـای تیـم و کادر مـا دچـار بیمـاری کرونا شـده اند. 

تلاش کردیم تا پرواز خود را با دو سـاعت تاخیر یعنی در سـاعت 

18 انجـام دهیـم تـا بتوانیـم با حساسـیت بیشـتری تسـت های 

گرفتـه شـده را بررسـی کنیـم. ایـن موضوع از طریق بیمارسـتان 

مسـیح دانشـوری و آقای دکتر ناجی پیگیری شـد.«

مدیرعامـل اسـتقلال گفـت: »باید به این نتیجه برسـیم که جان 

انسـان ها بسـیار ارزش دارد. باید برای سـلامتی انسان ها تلاش 

کنیـم. حـدود یـک ماه پیـش مکاتبه ای با فدراسـیون پزشـکی، 

وزارت ورزش و جوانان و فدراسیون فوتبال داشتیم و اعلام کردیم 

برگـزاری رقابت هـا می توانـد خطرنـاک باشـد. الان متاسـفم که 

تعـدادی از بهترین هـای مـا دچـار بیمـاری کرونـا شـده اند و مـا 

امـروز جلـوی اعـزام تیـم را گرفتیـم و مجددا برای صبح یکشـنبه 

بلیـت پـرواز گرفتیـم کـه اگـر لازم شـد تیـم اعـزام شـود. ولی چرا 

بایـد جـان بازیکنـان ما در این شـرایط به خطر بیفتد؟ چرا جایی 

کـه طبـق مصوبـه شـورای تامیـن وضعیت قرمـز دارد، بایـد ما در 

آنجـا بـازی کنیـم؟« وی البتـه سـاعتی بعـد اعلام کـرد که نفرات 

زیادی کرونا گرفته اند و قطعا اسـتقلال راهی جم نخواهد شـد!

 جنگ سهمیه در خانه حریفان

در ادامـه رقابت هـای هفتـه بیست وسـوم لیـگ برتـر فرداشـب 

به جـز برگـزاری  ایـن دیـدار 4 دیـدار دیگـر هـم برگـزار می شـود 

کـه در ایـن بیـن تیم هـای دوم تا چهـارم جدول یعنی سـپاهان، 

فـولاد و شـهر خـودرو به ترتیـب بـا 4۰، 3۹ و 38 امتیـاز در خانـه 

تیم هـای سـایپا، نسـاجی و گل گهـر به میدان می رونـد تا بعد از 

پرسـپولیس کـه بـا اختلاف امتیاز زیـادی در صدر جدول حضور 

دارد، جـدال بـرای کسـب سـهمیه آسـیایی بیـن ایـن تیم هـا در 

خانـه حریفان شـان داغ باشـد.

البتـه فولادی هـا اعـلام کرده انـد 1۶ نفـر از اعضای این باشـگاه 

ازجمله بازیکنان و کادر فنی این تیم به کرونا مبتلا شده و شاید 

طبـق پروتکل هـا کـه می گویـد درصورتی کـه ۲5 درصد اعضای 

یک تیم کرونا بگیرند، باید این تیم را به قرنطینه فرسـتاد، دیدار 

تیـم اهـوازی لغـو شـده و ایـن مصـاف به آینـده موکول شـود. در 

دیگـر دیـدار هفتـه بیست وسـوم تیم های نفت مسجدسـلیمان 

و ماشین سـازی بـه مصاف هـم خواهند رفت.
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شـاید بـاورش بـرای خیلی هـا سـخت بـود که ببیننـد لیگ برتـر ایـران ادامه پیدا 

می کنـد و زمانـی کـه سـتاد مبـارزه بـا کرونـا در ورزش مجـوز شـروع تمرینـات را 

به شـرط رعایـت پروتکل هـای بهداشـتی صـادر کـرد، خیلی هـا این را یـک اقدام 

غیرکارشناسانه قلمداد کردند که قطعا به نتیجه نمی رسد و البته موضع سنگین 

برخـی تیم هـای لیـگ برتـری مقابـل این تصمیم سـتاد مبارزه با کرونا و سـازمان 

لیـگ بـرای ادامـه بازی هـای لیگ برتر، باعث شـده بود که تصور بر این باشـد که 

شـروع تمرینات تنها یک شـوی تبلیغاتی اسـت که خیلی زود جمع می شـود. 

امـا هرقـدر فشـار تیم هـای لیـگ برتـری بـرای تعطیلـی کامل مسـابقات شـدت 

گرفـت، مسـئولان را مصمم تـر کـرد کـه مسـابقات به هر شـکل ممکن آغاز شـود 

و این تصمیم باعث شـد برای مدتی فضای فوتبال کشـور بسـیار مسـموم شـود 

و فضـای دوقطبـی ادامـه لیـگ برتـر و تعطیلی مسـابقات در بیـن اهالی فوتبال 

شـکل بگیرد. 

در هر صورت با فشـار مسـئولان سـازمان لیگ بازی ها در زمان مقرر آغاز شـد و 

بعـد از برگـزاری یـک دیـدار عقـب افتـاده، هفته بیسـت و دوم رقابت ها نیز انجام 

شـد تا دیگر همه باورشـان شـود که قرار اسـت فوتبال در کشـور به جریان بیفتند 

و فوتبال دوسـتان  امیـدوار باشـند کـه می تواننـد هـر چند روز یک بـار و از مقابل 

گیرنده های تلویزیونی شـان رقابت تیم های محبوب شـان را نظاره گر باشـند. 

امـا حـالا بـا گذشـت یـک هفته از رقابت ها و در آسـتانه آغاز هفته بیسـت و سـوم 

رقابت هـای لیـگ برتـر خبرهایی عجیب و البته نگران کننده از شـرایط سـلامتی 

بازیکنـان برخـی تیم هـا شـنیده می شـود کـه اگـر صحـت و سـقم آن ثابت شـود 

شـاید در ادامـه رقابت هـا تاثیرگـذار باشـد و حتـی مسـئولان را متقاعـد کنـد کـه 

قیـد برگـزاری لیگ نوزدهـم را بزنند. 

طبق اعلام دو باشـگاه اسـتقلال و فولاد تعداد زیادی از بازیکنان و سـایر اعضای 

تیـم تسـت کرونایشـان مثبـت اعـلام شـده و حتـی برخـی از این نفـرات در بازی 

هفته بیست ودوم با وجود داشتن علائم مشکوک به کرونا در زمین بازی حاضر 

شـدند و ایـن اتفاقـات نگرانی هایـی را برای اهالی فوتبال ایجاد کرده اسـت. 

در بین تیم ها اما عکس العمل باشـگاه پرسـپولیس که فاصله چندانی با کسـب 

عنـوان پوکـر قهرمانـی نـدارد، جالب توجـه اسـت. بعـد از اتفاقـات دیـروز با یکی 

از مدیـران باشـگاه تمـاس گرفتیـم تـا بدانیـم رویکـرد سـرخ ها درقبـال اخبـاری 

کـه منتشـر می شـود و البتـه تعطیلـی احتمالـی بازی هـای لیـگ برتر چیسـت. 

ایـن فـرد بـه »فرهیختـگان« گفـت: »باشـگاه پرسـپولیس همواره بـه تصمیماتی 

کـه مسـئولان بـرای فوتبـال می گیرنـد، احتـرام گذاشـته و بعـد از ایـن هـم تابـع 

تصمیماتی هستیم که مسئولان مبارزه با کرونا در ورزش و دوستان سازمان لیگ 

می گیرنـد و همکاری هـای لازم را بـرای اجـرای این تصمیمات انجام می دهیم.«

ایـن مدیـر پرسپولیسـی در ادامـه خاطرنشـان کـرد: »بـرای مـا در باشـگاه بـزرگ 

پرسـپولیس هـم سـلامت بازیکنـان، کادرفنـی، اعضـای تدارکات و تمـام عوامل 

برگـزاری مسـابقات فوتبالـی در اولویـت قـرار دارد و اگـر مسـئولان بـه این نتیجه 

برسـند کـه برگـزاری بازی هـا بـرای سـلامت ایـن افـراد مضـر اسـت. قطعـا ما هم 

راضـی نمی شـویم خونـی از دمـاغ کسـی جاری شـود، امـا امیدواریم کـه در این 

بیـن انصـاف هـم در نظـر گرفتـه شـود. ما بـا بازی هایی کـه انجام دادیـم، موفق 

شدیم با برخی رقبا فاصله مان را حفظ و با برخی دیگر از تعقیب کنندگان بیشتر 

کنیـم و اگـر قـرار باشـد کـه لیـگ برتـر را تعطیل کنند قطعا باید حق پرسـپولیس 

و هوادارانـش داده شـود و جـام قهرمانـی را بـه ما بدهند.«

اینکه پیدا شـدن این همه بازیکن کرونایی در یک روز و آن هم در آسـتانه هفته 

بیست وسـوم مشـکوک بـوده یـا نـه موضوعـی بـود که ایـن مدیر پرسپولیسـی به 

آن اشـاره کـرد و گفـت: »البتـه ظاهـرا هنـوز ایـن تعـداد کرونایـی فقـط توسـط 

باشـگاه ها اعـلام شـده و بـه تاییـد ایفمـارک نرسـیده و اینطور نیسـت که هرکس 

بتواند برای خودش آمار بدهد و جو را متشـنج کند، اما همان طور که گفتم اگر 

جمع بندی مسـئولان سـلامت در ورزش این گونه باشـد که بهتر اسـت مسابقات 

تعطیـل شـود، مـا هـم بـه آن احترام می گذاریم و تنها خواسـته مان این اسـت که 

حقی از پرسـپولیس و هوادارانش ضایع نشـود. ما این آمادگی را داریم که نتایج 

فوتبالـی در زمیـن مسـابقه رقـم بخـورد، امـا اگر آقایـان ادعا می کنند کـه در این 

فضـا نمی تـوان فوتبـال بـازی کـرد و قصدشـان این اسـت که بازی هـا را بنابر هر 

دلیلـی بـه تعطیلـی بکشـانند، نباید این همه تـلاش بازیکنان پرسـپولیس برای 

کسـب عنوان قهرمانی چهارم و تقدیم آن به هواداران میلیونی باشـگاه را نادیده 

بگیرنـد و حداقـل کاری کـه می تواننـد انجـام دهنـد ایـن اسـت کـه ایـن جام که 

حـق پرسـپولیس اسـت را به ما اهـدا کنند.« 

ایـن مقـام مسـئول کـه علاقـه ای بـه انتشـار نامـش نداشـت در پایـان گفـت: 

»امیدواریـم شـرایط طـوری باشـد کـه بازی هـا ادامـه پیـدا کنـد و مـردم 

فوتبال دوسـت بتواننـد در ایـن فضـای افسـرده جامعـه کـه به دلیـل شـیوع 

ویـروس کرونـا شـکل گرفتـه، لحظاتـی را با تماشـای بـازی تیم محبوب شـان از 

مشـکلات جـاری فـارغ شـوند.« 

گزارش »فرهیختگان« از واکنش قرمزها به احتمال تعطیلی لیگ برتر

تابع تصمیمات هستیم اما باید جام را به پرسپولیس بدهند

محمدرضا حاجی عبدالرزاق
روزنامه نگار

عبدیان در گفت وگو با »فرهیختگان«: فولاد با قطعی شدن سهميه خواستار لغو لیگ شد!

تست برای قبل تمرین بود، شاید کرونایی های استقلال بیشتر باشند 
تاکسی ۳ نفر سوار می کند اما برای هواپیما تا صندلی آخر بلیت می فروشند

مهدی عبدیان، عضو هیات مدیره باشگاه استقلال در مورد کرونایی شدن برخی 

بازیکنان استقلال و موضع این باشگاه در خصوص ادامه رقابت های لیگ برتر 

به »فرهیختگان« گفت: »به نظر می رسد دوستان از ابتدا قصد داشتند یکی دو 

هفته از رقابت ها را پیگیری کرده و در ادامه نتایجی که به دست می آمد را بررسی 

و نسبت به آن برخی تصمیم گیری ها را لحاظ کنند که حالا با نتایج به دست آمده 

به نظر می رسد این هدف محقق شده و شاید در خصوص برگزاری و تعطیلی ادامه 

رقابت های لیگ تصمیم دیگری گرفته شود. مطمئناً بازیکنان فولاد خوزستان امروز 

به یکباره همگی کرونایی نشدند اما وقتی وضعیت اهواز را قرمز اعلام می کنند نباید 

بازی استقلال و فولاد تحت هیچ شرایطی برگزار می شد. از سوی دیگر شرکت های هواپیمایی هم 

پروتکل ها را رعایت نکردند و درحالی که تاکسی ها حق ندارند بیشتر از سه نفر را سوار کنند اما نمی دانم 

چرا در هواپیما باید تمام صندلی ها که حتی فاصله آنها هم کمتر از صندلی های یک تاکسی است 

پر شده و در آن وضعیت اسفبار استقلال راهی اهواز شود. حداقل نمی توانستند در هواپیما تعداد 

مسافران را کمتر لحاظ کرده و به نسبت یک در میان صندلی ها بلیت بفروشند. وقتی به تاکسی فشار 

می آورند که بیشتر از سه نفر سوار نکند آیا این موضوع شامل حال هواپیما نمی شد؟ ضمن اینکه 

در یک تاکسی شما شاید بیشتر از 1۰ دقیقه سوار ماشین نباشید که در آن هم پنجره ها می تواند 

پایین باشد اما در یک پرواز سربسته باید حدود ۲ ساعت فضایی را تنفس کنید که تعداد زیادی آدم 

در آن حجم نشسته اند. تاکسی ها 3 نفر سوار می کنند اما هواپیما تا صندلی آخر بلیت می فروشد.«

وی افزود: »شواهد نشان می داد که می خواستند لیگ را یکی دو هفته برگزار کنند تا فاصله در صدر 

جدول یا حفظ شده یا بیشتر شود و سپس تصمیم قطعی و نهایی خود را برای اعلام قهرمان علنی 

کنند جالب اینکه فولادی ها که آن زمان اصرار به بازی داشتند حالا که با این وضعیت کسب سهمیه 

آسیایی شان قطع شده به یکباره 1۶ بازیکنان و کادر فنی شان کرونایی شده و می خواهند لیگ 

تعطیل شود اما آیا آنها یک روزه کرونا گرفتند؟ قطعاً جان آدم ها بالاتر از برگزاری رقابت های لیگ 

و هزار مسابقه فوتبال دیگر است. اتفاقی نمی افتاد اگر بازی ها برگزار نمی شد.«

عبدیان تاکید کرد: »شاید اگر یک آدم عادی کرونا بگیرد و بعد از آن حتی خوب 

شود خیلی اهمیت نداشته باشد مثلا دکتر ستوده استقلال و توفیقی هم کرونا 

گرفتند، اما اینها نمی خواهند کار حرفه ای انجام دهند که بعدها این موضوع آنها 

را اذیت کند، اما اگر یک بازیکن دچار مشکل شود نان و روزی زن و بچه اش قطع 

می شود. اگر فوتبالیست فوتبالش تمام شود و دیگر به شرایط اول بازنگردد چه کسی 

می خواهد پاسخگو باشد آیا باشگاه های ما توان آن را دارند که هزینه های چنین 

بازیکنی را جبران کنند؟ اگر به شخصه خود ما در باشگاه استقلال پول داشتیم 

این دوسال پول پادوانی را می دادیم. مگر بازیکن چه گناهی کرده است.«

عضو جدید هیات مدیره استقلال در خصوص اینکه می گویند چون استقلال قهرمان نمی شود به 

این بهانه می خواهد لیگ تعطیل شود گفت: »الان مشکل لیگ ما استقلال و بازیکنان کرونایی آن 

هستند؟ الان خود فولادی ها هم اعلام کرده اند که 1۶ نفره از بازیکنان و کادر فنی این تیم کرونا 

گرفته اند و یا اکثر باشگاه ها تعداد کثیر کرونایی در جمع خود دارند. الان هم که یک تیم گل می زند 

دوباره مثل سابق جشن شادی برگزار می شود و خدا نکند که یک بازیکن در این جشن کرونا داشته 

باشد تا هر 11 نفر یک تیم در زمین به این ویروس مبتلا شوند. الان شرایط خوب نیست و نمی دانم 

چه اصراری هست که خودمان را با اروپا مقایسه می کنیم.«

عبدیان در پایان به »فرهیختگان« گفت: »یک مساله خیلی مهم این است که این تستی که گرفتند 

برای قبل از تمرین روز جمعه است چون بازیکنان کرونایی استقلال در تمرین با سایر بازیکنان برخورد 

داشته اند احتمال این وجود دارد که تعداد بیشتری از جمع بازیکنان مان به این ویروس مبتلا شده 

باشند. شاید اگر امروز یا فردا تست می گرفتند این تعداد حتی بیشتر هم می شد. وقتی گفتند باید به 

جم برویم برخی بازیکنان مخالفت کردند، اما در هر صورت باید یک تصمیم منطقی گرفته شود چون 

اگر این دیدار برگزار نشود مسابقه سه هیچ شده و عواقب آن بدتر است.«


